



**Membership/Campagne de Souscription**

Date : \_\_\_\_\_

Name / Nom \_\_\_\_\_

Address / Adresse \_\_\_\_\_

City / Ville : \_\_\_\_\_ Prov: \_\_\_\_\_ Postal Code/code postale: \_\_\_\_\_

Tel: (Home / Res.) \_\_\_\_\_ Cell : \_\_\_\_\_

Email / courriel \_\_\_\_\_

**Contribution / contribution financière:**

**1) Interac e-transfer:** send form and direct deposit payment to [group78@group78.org](mailto:group78@group78.org), (preferred)

**Virement Interac:** envoyez le formulaire et le paiement par dépôt direct à [group78@group78.org](mailto:group78@group78.org), (préfééré)

**2) By mail (cheque):** send form and cheque to: Group of 78, PO Box 11312 Stn H, Nepean, ON K2H 7V1

**Par la poste (chèque):** envoyez le formulaire et le chèque à: Groupe des 78, PO Box 11312 Stn H, Nepean, ON, K2H 7V1

**3) Online option through Canada Helps - including a Monthly Donation Option:** Access the Group of 78 donation page through the “Donate Now” button on our web site, <https://group78.org/donate-to-the-group-of-78/>

**Option en ligne grâce à CanaDon – y compris une option de don mensuel :** Accédez à la page des dons destinés au Groupe des 78 grâce au bouton « Donnez par CanaDon.org » de notre site Web, <https://group78.org/donate-to-the-group-of-78/>

° Regular / régulier:	\$ 125.00	
° Family / famille:	\$ 180.00	
° Limited Income / moyens limités:	\$ 50.00	
° Student / étudiant(e):	\$ 25.00	
° I would like to make an additional donation to the Group of 78 of : Je voudrais aussi donner au Groupe des 78 le montant de:		\$ _____
<b>Total :</b>		\$ _____

**Je confirme mon appui général aux Principes de la Politique étrangère canadienne mentionnés dans l'Énoncé de perspective 2007 du Groupe des 78 intitulé Intendance mondiale. Cet énoncé de perspective est accessible à [www.group78.org](http://www.group78.org).**

**I confirm my general support for the Principles of Canadian Foreign Policy set out in the 2007 Group of 78 Vision Statement. This Vision Statement is available at [www.group78.org](http://www.group78.org)**

**SIGNATURE:** \_\_\_\_\_